
PROTOKÓŁ Nr 23/12
XXIII  nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Ciechocinka

z 8 października  2012 r.

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
Otwarcia obrad XXIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Ciechocinka dokonała Przewodnicząca 
Rady Miejskiej Aldona Nocna. Na wstępie odsłuchano hymn RP.
− p. Przewodnicząca Aldona Nocna – Obecnych jest 12 osób. Jest quorum. Wszystkie osoby 

nieobecne zgłaszały przyczynę. Są usprawiedliwione.

Nieobecni to radni: Mirosława Satora, Bartosz Różański oraz Władysław Bonowicz.

Ad.2.Wybór sekretarza i protokolanta obrad.
- p. Przewodnicząca – Proponuję na sekretarza obrad Panią Karolina Rytter.
Kto z Państwa  jest za tym, aby  Pani Karolina Rytter była sekretarzem obrad?
„za”-12 radnych (jednomyślnie)

-  p. Przewodnicząca - Na protokolantki  dzisiejszych obrad proponuję Panią Turkiewicz i Panią 
Masłowską. 
Kto z Państwa jest za tym, aby te panie protokołowały dzisiejsze obrady?
„za”-12 radnych (jednomyślnie)

Ad 3. Przedstawienie porządku obrad.
-p.  Przewodnicząca-  Szanowni  Państwo!  3  października  do  Biura  Rady  wpłynął  wniosek  Pan 
Burmistrza  Leszka  Dzierżewicza  o  zwołanie  sesji  nadzwyczajnej  i  procedowanie  projektu, 
przedłożonej w załączeniu do pisma, uchwały Rady Miejskiej Ciechocinka zmieniającej uchwałę w 
sprawie  uchwalenia  budżetu  miasta  Ciechocinka  na  2012  rok.  Państwo  otrzymali  projekt  tej 
uchwały oraz uzasadnienie. W terminie wszystkie dokumenty dotarły, dlatego w porządku obrad 
jest dzisiaj rozpatrzenie tej uchwały. Bardzo proszę Pana Burmistrza o wystąpienie.
-p.  Burmistrz-  Pani  Przewodnicząca,  Wysoka  Rado! W tegorocznym budżecie  zapisane  były  3 
zadania inwestycyjne związane z budową nowych punktów świetlnych. Jedno niewielkie zadanie, 
które znalazło się wśród niewygasających wydatków, a dotyczyło budowy oświetlenia w ciągu ul. 
Słonecznej. To zostało zrealizowane przed 30 czerwca ubiegłego roku. I dwa poważniejsze zadnia, 
których  realizacja  musiała  być  poprzedzona  przygotowaniem  dokumentacji  technicznej  i 
uzyskaniem pozwolenia na budowę. Jedno z nich to budowa oświetlenia ul. Armii Krajowej oraz ul. 
Żelaznej.  W przetargu  myśmy  połączyli  te  dwa zadania.  Potraktowaliśmy jako jedno wspólne. 
Natomiast drugie zadanie dot. budowy oświetlenia ul. Wojska Polskiego. W budżecie miasta na 
realizację tego zadania czyli budowę nowych punktów świetlnych w ciągu ul. Wojska Polskiego na 
od Mickiewicza do Lipnowskiej zapisana została kwota 600 tys. zł. W wyniku przeprowadzonego 
przetargu wpłynęły oferty, z których najtańsza opiewała na kwotę 611.944,08 zł. A więc o blisko o 
12 tys. zł przekraczała wielkość środków finansowych zapisanych w planie budżetu. Wziąwszy pod 
uwagę to, że realizacja zadania była poprzedzona koniecznością wykonania projektu technicznego, 
za  który  zapłaciliśmy  5.900  zł  plus  musimy ponieść  opłatę  przyłączeniową  na  rzecz  koncernu 
Energa w wysokości 2.156,85 zł. Łączna przewidywana wartość tej inwestycji to kwota około 625 
tys. zł. Ponieważ jednak mogą wystąpić jakieś nieprzewidziane okoliczności, które potem mieszczą 
się  pojęciu  robot  dodatkowych,  w związku z  tym przygotowując  projekt  uchwały  zmieniającej 
zaproponowałem Państwu,  aby  kwotę  planu  z  600  tys  zł  zwiększyć  do  kwoty  650  tys.  zł.  ze 
świadomością  tego,  że  te  625 tys  będzie  to  kwota  wystarczająca,  ale  tak  na  wszelki  wypadek 
zaproponowałem stworzenie swego rodzaju rezerwy. Ponieważ z Żelaznej i Armii Krajowej zostaną 
nam spore środki finansowe, a tam w planie na każde z tych zadań mieliśmy zapisaną kwotę 200 



tys. zł, w związku z tym proponuję, aby z każdego z tych zadań zdjąć 25 tys. zł, bo to są pieniążki, 
które  i  tak  i  tak  zostaną,  i  dokonać  przesunięcia  na  to  zadanie:  budowa punktów świetlnych  i  
okablowania  ul.  Wojska  Polskiego.  Przesunięcie  tych  środków  finansowych  zagwarantuje 
możliwość podpisania umowy z firmą wykonawczą i jak sądzę otworzy drogę do tego, aby w roku 
bieżącym po obu stronach ulicy Wojska Polskiego rozbłysło  ładne  ciepłe  oświetlenie.  Z mojej 
strony  to  tyle.  Wnoszę  o  przyjecie  zaproponowanej  zmiany  w  budżecie.  Ona  nie  powoduje 
zwiększenia  deficytu  budżetowego,  nie  powoduje  konieczności  zabezpieczenia  dodatkowych 
środków, albowiem przesunięcie odbywa się w ramach tego samego działu, rozdziału i paragrafu. 
Praktycznie jest  to przesunięcie  między dwoma zadaniami o tym samym charakterze.  I tu i  tu- 
budowa oświetlenia ulicznego.
-p. Przewodnicząca- Otwieram dyskusję.
-r.  P.  Kanaś-  Pani  Przewodnicząca,  Wysoka  Rado,  Szanowni  Goście,  Panie  Burmistrzu!  Nie 
ukrywam Pan Burmistrz zwrócił się do mnie z prośbą o wyrażenie opinii przez Komisję Finansową 
na temat tych przesunięć. Później Pan Burmistrz uznał, że jednak warto będzie w tym celu zwołać 
sesję nadzwyczajną. Nie ukrywam, zapoznaliśmy się z tym tematem troszkę wcześniej. Pozwoliłem 
sobie przeszukać prawo zamówień publicznych i art.93 mówi wprost:  jeśli cena najkorzystniejszej 
oferty lub oferta z najniższą cena przewyższa kwotę, którą zamawiający zamierza przeznaczyć na 
finansowanie  zamówienia,  chyba  że  zamawiający  może  zwiększyć  tę  kwotę  do  ceny 
najkorzystniejszej ofert i w tym wypadku mamy do czynienia właśnie z taką sytuacją, wydawało mi 
się bezprzedmiotowe, żeby zwoływać w tej sprawie komisję. Sprawa się wydaje być oczywista.
-r.  W.  Zieliński- Panie  Burmistrzu,  do  tego  sesja  była  potrzebna?  Jeśli  nie  zwiększa  w  ogóle 
deficytu budżetowego, odbywa się to wszystko w jednym rozdziale...?
-p. Burmistrz- Ale Rada Miejska dała mi szerokie uprawnienia w dokonywaniu przesunięć środków 
finansowych, ale jeśli chodzi o zadania inwestycyjne, takich uprawnień wójt, burmistrz, prezydent 
takich uprawnień posiadać nie może. Tutaj każdorazowo potrzebna jest uchwała Rady Miejskiej. 
Jest to wydatek inwestycyjny.
-p. Przewodnicząca- W takim razie przechodzimy do podjęcia uchwały.  Kto z Państwa jest  za  
przyjęciem uchwały zamieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Ciechocinka  
na 2012 rok? Kto jest za ?

„za”-12 radnych (jednogłośnie)

-p. Przewodnicząca- Wyczerpaliśmy porządek obrad. Zamykam obrady XXIII nadzwyczajnej sesji 
Rady Miejskiej Ciechocinka 2010-2014. 

Protokolantki Sekretarz obrad Przewodnicząca  
Rady Miejskiej

M.Masłowska                                   Karolina Rytter                                                   Aldona Nocna
K. Turkiewicz


